



Parti Communiste de Belgique / Communistische Partij van België

Political secretary : Julien Hannotte Morais (0032 478 50 35 50)

Responsible for International relations : René Andersen (0032 493 03 13 67 ; andersenrene@outlook.com)

Email adress : particommuniste.liege@gmail.com

Address : PCB-CPB - BP 32 rue de l'Autonomie, 6 - 1070 Brussels

Warning

To all fraternal SolidNet Parties

It has come to our attention that a splinter group which did not accept the conclusions of the 36th congress of the PCB-CPB in 2018-2019 is trying to contact a number of fraternal parties using the name of our Party. This fraction is led by two former members of the political bureau, Marc Denonville and Vladimir Caller ex-responsible for International relations. This fraction has the control of the previous website of our party. We would like to inform all fraternal parties of solidnet that www.particommuniste.be is not anymore linked to the Communist Party of Belgium.

Our new website is www.pcb-cpb.com .

This fraction and their communication have created confusion among some of the parties with whom the PCB-CPB has fraternal relations. A number of Parties have written to us asking for clarification.

Please be aware that the Communist Party of Belgium (PCB-CPB) remains united around its current political bureau and central committee and its 36th congress. We felt it necessary to clear up the confusion this has created and to clarify the situation for all our fraternal Parties.

In solidarity,

On behalf of the political bureau of PCB-CPB

Julien Hannotte Morais, political secretary of PCB-CPB

René Andersen, responsible for International relations of PCB-CPB



Parti Communiste de Belgique / Communistische Partij van België

Political secretary : Julien Hannotte Morais (0032 478 50 35 50)

Responsible for International relations : René Andersen (0032 493 03 13 67 ; andersenrene@outlook.com)

Email adress : particommuniste.liege@gmail.com

Address : PCB-CPB - BP 32 rue de l'Autonomie, 6 - 1070 Brussels

Avertissement

À tous les partis frères de SolidNet

Il a été porté à notre attention qu'un groupe dissident qui n'a pas accepté les conclusions du 36e congrès du PCB-CPB de 2018-2019 tente de contacter un certain nombre de partis frères en utilisant le nom de notre parti. Cette fraction est dirigée par deux anciens membres du bureau politique, Marc Denonville ainsi que Vladimir Caller, ex-responsable des relations internationales. Cette fraction a pris le contrôle du site web de notre parti. Nous tenons à informer tous les partis frères de SolidNet que le site www.particommuniste.be n'est plus lié au Parti communiste de Belgique.

Notre nouveau site web est www.pcb-cpb.com .

Cette fraction et leur communication ont créé une confusion parmi certains des partis avec lesquels le PCB-CPB entretient des relations fraternelles. Un certain nombre de partis nous ont écrit pour nous demander des éclaircissements.

Sachez que le Parti Communiste Belge (PCB-CPB) reste uni autour de son congrès, son bureau politique et de son comité central actuels. Il nous a semblé nécessaire de dissiper la confusion ainsi créée et de clarifier la situation pour tous nos partis frères.

En toute solidarité,

Au nom du bureau politique du PCB-CPB

Julien Hannotte Morais, secrétaire politique du PCB-CPB

René Andersen, responsable des relations internationales du PCB-CPB